
Raadscommissie Ruimtelijke ordening 17 april 

 

Beste Commissieleden, beste Aanwezigen, 

 

Mijn naam is Tjen Schifferstein, geboren en getogen in Hilversum Zuid-Oost en 

voorzitter van de Vereniging Utrechtseweg&Omgeving.  

Nu optredend als een van de leden van de Stuurgroep HOP 2040. 

 

We staan voor de afronding van de Omgevingsvisie…basis in het proces van 

ruimtelijk vormgeven van de toekomst van Hilversum tot 2040. Dat proces gaan 

we in. Richtingen moeten uitgewerkt worden in Gebiedsagenda’s. Doelen 

gerealiseerd. 

 

Hop2040 heeft zich, met een achterban van 40 groeperingen uit Hilversum, hard 

gemaakt voor participatie. Voor luisteren naar burgers die meedenken en 

meedoen in dat proces. Dat is uitvoerig gebeurd. We zijn trots op het resultaat 

daarvan zoals weergegeven in het stuk “Denkrichting”. 

 

Die Denkrichtingen zijn ook goed herkenbaar in de nu voorliggende 

Omgevingsvisie. Wel met een nogal ruime bandbreedte, wat ons zorgen baart. 

Blijven we daarmee wel echt op koers?  We hebben ons er voor ingespannen die 

bandbreedte kleiner te krijgen, de richting scherper.  

 

Hoe dan ook hebben we met de Omgevingsvisie een goed kompas. Goed om 

samen vast te blijven houden. Wij stellen voor om in helicopterview, om de 2 jaar 

samen te kijken naar de ontwikkelingen, hoe gaat het uitwerken, hoe verhoudt 

zich dat tot het kompas, hoe verklaart zich dat, hoe gaat de gebiedsparticipatie.  

Wij zien onszelf als hoeder van de participatieopbrengst, voelen daar ook een 

verantwoordelijkheid bij. Als we op de 2 jaarlijkse manier ‘aan de bal kunnen 

blijven’, kunnen we leven met die ruime bandbreedte, vertrouwen stellen in het 

verdere proces en in de toepassing van deze Omgevingsvisie. In gesprek blijven 

met elkaar is ook een uitgangspunt in de Denkrichting die we graag met u 

aangaan. 

 

De hoofdspelers van HOP 2040, Nancy Koster en Meije Gildemacher, dragen nu 

het stokje over aan de andere Stuurgroepleden. Wij danken Nancy en Meije voor 

het grote werk dat zij zichtbaar maar vooral ook onzichtbaar hebben verricht. 

 

Wij willen met andere woorden in contact blijven zonder ons te verlaten in gebied 

specifieke besluiten. Het gaat ons om de hoofdlijnen, niet om de details. 

 

Een 2 jaarlijkse evaluatie waar we staan in verhouding tot de participatie 

opbrengst lijkt ons een insteek die recht doet aan de grote inspanning van de 

Hilversummers. 

 

Dank u wel voor de aandacht. 

 

Tjen Schifferstein 

 

 


